
OSADNÍ VÝBOR - zápis ze 6. schůze, Vísečané, z. s. - zápis z 4. schůze 

Šestá schůze osadního výboru pro části Kamenická Nová Víska a Víska pod Lesy v k. ú. Kamenická Nová 
Víska dne 24. srpna 2023. 
Přítomni: Michaela Čapková, Lukáš Horyna, IVlilan Suchánek za osadnívýbor, Dana Skala Mistolerová plus 
předchozí za spolek Vísečané 

Městský úřad Česká Kamenice 
Omluven: Jan Gábel st. Doručeno: 07.09.2023 1 2:03:22 

Č j.:OVU-11419/23-

Schůze zahájena v 18:00 u Čapků ve Vísce pod Lesy 21. ''^'v 1 P''i°^''y: o 

Projednávané body: ,̂  ''''''''''!I!!Ĥ ^̂  
1. Informat ivníshrnut íod posledníschůze 20. 7. 2023: 

a. Členové byli informováni o schůzce M. Čapkové a L. Horyny se starostou města, která 
navazovala na setkání M. Suchánka a D. Skala Mistolerové se starostou a místostarostou 
na Kávě se starostou, která proběhla začátkem srpna. 

i. L. Horyna sdělil členům plán opravy místní přístupové komunikace od zastávky 
směr Rabštejn, která je ve špatném technickém stavu. Tuto komunikaci plánuje 
Město opravit za použití vyfrézovaného asfaltu z nyní rekonstruované s zatáčky 
v Pivovarské ulici. Po položení bude upraven asfalt f inišerem a horní postřikovou 
vrstvou. Tato rekonstrukce by měla být zhruba ve výši 1 mil. Kč. Díru v napojení 
hlavní silnice a místní komunikace v odbočce naproti „kovárně" by měly TZ zajistit 
v blízké době. 

il. Dále L. Horyna uvedl, že Město přislíbilo přispět výhledově na příští kalendářní rok 
na úpravu plochy bývalého hřiště a umístění části herních prvků. M. Čapková 
doplnila, že pokud bude možné, zažádáme o financování i z dalších prostředků dle 
aktuálních možností. Současný územní plán by neměl být překážkou v umístění 
herních prvků. Budovu pro komunitní setkávání ale budeme realizovat až po 
požadované změně v ÚP. 

iii. Členové byli informováni o tom, že se výhledově do dvou až tří let bude 
projektovat nový most přes železnici směr vrch Ptáčník. Otázka projektové 
dokumentace a získání dotace z pohledu města by měla trvat zhruba tři roky, 
předpokládaný rok realizace je 2026. 

b. M. Hagarová upozornila na zbývající zeminu po umístění vysílače JAW na vrch Ptáčník. M. 
Suchánek okamžitě dával informace pověřené osobě JAW o potřebě odstraněnítéto 
zeminy, aby nestékala při deštích po soukromých pozemcích a nezablátila příjezdovou 
komunikaci. 

c. D. Skala Mistolerová upozornila na to, že horní částí místní komunikace v KNV stále 
projíždějínákladnívozidla, která si zkracujícestu z Markvartic do Janské (zřejmě z důvodu 
úzkého a nízkého viaduktu pod železničním přejezdem ve Veselém pod Rabštejnem. 

d. Vrch Ptáčník a informování o běžícím stavu instalace vysílače JAW. 
e. Přítomní členové projednali nutnost sečíst aktuální výdaje osadního výboru a 

předpokládané výdaje na úpravu a údržbu místních ploch a na další plánované akce. Tyto 
informace budou doplněny na některé z příštích schůzí. 

f. L. Horyna a M. Čapková předali informaci o tom, že již je schválen projekt na část chodníků 
propojujících Vísku pod Lesy a Kamenickou Novou Vísku s autobusovými zastávkami. 
V dalšífázi se počítá s dalším napojením, které bude součástí dalšího projektu. S t ímto 
souvisí i zpracování projektu veřejného osvětlení podél chodníků a obnovy starého 
osvětlení, které zpracuje energetik Města. 

g. Shrnutí Dětského dne, který proběhl v sobotu 19. srpna - na dětském dni bylo přítomno 
14 dětí. Se startem a cílem bylo celkem 9 stanovišť. Soutěže probíhaly jak pro děti , tak 



následně pro dospělé. Po soutěžích sousedé poseděli u ohníčku a opekli buřty. Celkově 
jsme se shodli, že byl DD úspěšný. Poděkovánísi zasloužíTZ Města, L. Horyna a J . Šrámek 
za posečení a úpravu plochy před pořádaným Dětským dnem, R. Řehák, který zajistil 
zapůjčení dvou nůžkových stanů, a také všichni, kteří se postarali o průběh dne, zejména 
M. Hagarová s dcerou M. Pitrovou a M. Čapkovou za přípravu soutěží a všichni, kteří 
hlídali stanoviště a provázeli děti celým odpoledním programem, 

h. Posečení hřiště před akcí Dětského dne. Opět vzrostly nálety na pozemku. Nutné dvojí 
sečení před akcí. Další organizace. Palety doveze Lukáš. Dana M. s Milanem S. a 
s Marcelou G. Milan ještě potvrdí. Výzdoba a příprava stanovišť my ženy, muži vysečení 
plochy. 

2. VEŘEJNÉ SETKÁNÍ se sousedy. Členově se dohodli, že setkání uspořádají ZAČÁTEKEM nebo v 
PRŮBĚHU ŘÍJNA buď na hřišti, nebo v případě nepřízně v Komunitním centru na Náměstí míru 
v ČK. Tématem bude projednánízámérů, náměty a postřehy sousedů. Členové se dohodli 
nabídnout sousedům čtyři termíny dva středeční a dva páteční, konkrétně 4. a 6. října, nebo 18. a 
20. října. Datum bude upřesněno dle zájmu sousedů o konkrétní termín. Předpokládané setkání 
proběhne v odpoledních hodinách po 16. hodině, čas bude opět znovu upřesněn. 

3. Dohodli jsme se na pravidelných schůzkách každý třetí čtvrtek v měsíci. Následné schůze vychází 
na 21. 9. (tento termín bude přesunut!), 19.10., 16.11. a 21. 12. 

Konecjednánív 19:45. 

Zapsala dne 24. 8. 2023 Michaela Čapková 


